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PROTOKÓŁ  Nr XVII/2004 

z Sesji Rady Gminy Skąpe 

z dnia 28 kwietnia 2004 r.  
 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Mirosław Olczak otworzył obrady XVII Sesji Rady 

Gminy. Przywitał Wójta Gminy- Pana Zbigniewa Wocha, Z-cę Wójta - Panią Alicj ę Hoppen-

Anyszko, Skarbnika gminy-Panią Małgorzatę Bartczak, Radcę Prawnego – Panią Leontynę 

Przewłocką – Grzegorczyn, Pana Wiesława Zdanowicza – przedstawiciela gazety „Dzień za 

dniem”, zebranych  radnych oraz sołtysów. Dodał, iŜ wszyscy radni są obecni na sesji i podjęte 

uchwały będą miały moc obowiązującą. 

Następnie przedstawił porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Interpelacje i wnioski. 

3. Informacja o realizacji uchwał Rady Gminy i pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

4. Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  

5. Sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy Skąpe za 2003 r. i podjęcie uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skąpe za 2003 r. 

1/ rozpatrzenie sprawozdania rocznego z wykonania budŜetu Gminy Skąpe za 2003 r. 

a) wysłuchanie opinii Komisji Stałych i Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Skąpe o wykonaniu 

budŜetu Gminy Skąpe za 2003 rok; 

b) złoŜenie wniosku do Rady Gminy przez Komisję Rewizyjną w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy; 

c) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o 

przedłoŜonym przez Radę Gminy Skąpe sprawozdaniu z wykonania budŜetu za 2003 rok; 

d) odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze o 

wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Skąpe dotyczącym udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy; 

e) dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budŜetu Gminy Skąpe za 2003 r.; 

2/ podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia sprawozdania z wykonania budŜetu gminy Skąpe za 

rok 2003 i udzielenia absolutorium dla Wójta Gminy; 
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6. Przedstawienie sprawozdania o umorzeniach i udzielonych ulgach w spłacaniu wierzytelności 

wg stanu na dzień 31.12.2003 r. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) w sprawie wysokości opłat za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych oraz umieszczenie w 

pasie drogowym urządzeń infrastruktury technicznej; 

b) w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji z budŜetu gminy Skąpe 

podmiotom nie zaliczanym do sektora finansów publicznych i niedziałającym dla osiągnięcia 

zysku, na cele publiczne związane z realizacją zadań gminy, innych niŜ określone w art. 4 

ustawy z dnia 24 kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, 

sposobu ich rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań publicznych; 

c) w sprawie zmian w planach dochodów i wydatków budŜetu Gminy na rok 2004; 

d) w sprawie przyjęcia dotacji ze środków finansowych pozostających w dyspozycji 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej ; 

e) w sprawie przystąpienia do Związku Gmin Wiejskich Rzeczpospolitej Polskiej; 

f) w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta i 

przyznania limitów kilometrów. 

8. Przyjęcie protokołu z  XVI Sesji Rady Gminy Skąpe. 

9. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady zapytał zebranych o ewentualne wnioski w sprawie zmiany 

porządku obrad. Zaproponował dołączenie punktu 6 od punktu 5 porządku po słowach 

„Sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy Skąpe za 2003 r. dodać słowo oraz przedstawienie 

sprawozdania o umorzeniach i udzielonych ulgach w spłacaniu wierzytelności wg stanu na dzień 

31.12.2003 r.” Przewodniczący Rady Pan Mirosław Olczak przeprowadził głosowanie nad 

przyjęciem zmienionego porządku obrad, w wyniku którego porządek posiedzenia został 

jednogłośnie przyjęty. Po wprowadzeniu zmiany punkt 5 posiedzenia przedstawiał się 

następująco: 

5. Sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy Skąpe za 2003 r. oraz przedstawienie 

sprawozdania o umorzeniach i udzielonych ulgach w spłacaniu wierzytelności wg stanu na dzień 

31.12.2003r. i podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Skąpe za 

2003 rok  
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Ad.2 

Następnym punktem posiedzenia były interpelacje i wnioski radnych: 

1. Radna Pani Ewa Romanik powiedziała, Ŝe przy przystanku w miejscowości Radoszyn 

brakuje kontenera na śmieci. Zaznaczyła, iŜ wprawdzie jest tam pojemnik na odpady, 

jednakŜe  zbyt mały i ciągle zapełniany, więc śmieci są często rzucane na ziemię.  

2. Radny Pan Mirosław Olczak stwierdził, iŜ droga pomiędzy miejscowościami Niekarzyn i 

Kępsko jest w bardzo złym stanie, prawie tragicznym. Mieszkańcy bardzo często skarŜą się 

na uszkodzenia samochodu, wynikające z powyŜszego faktu. Pan Mirosław Olczak poprosił 

Wójta o interwencję w Zarządzie Dróg Powiatowych. 

3. Radny Pan Gerard Romanowski podniósł kwestię dotyczącą zakrętu pomiędzy 

miejscowościami Skąpe i Cibórz. Przed owym zakrętem, na którym wycięto przydroŜne 

drzewa brak jest znaku informującego kierowców o zakręcie. W nocy stwarza to duŜe 

zagroŜenie wystąpienia wypadku samochodowego.  

4. Radny Pan Wiesław Uszak porosił Wójta o wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych z 

następującą sprawą. W związku z występowaniem na drodze Nr 2 stałych posterunków 

policji, itd. kierowcy cięŜkich samochodów znaleŜli sobie skrót prowadzący przez drogi 

Gminy Skąpe, co wiąŜe się z uszkadzaniem tych dróg. Zapytał czy moŜliwe jest począwszy 

od skrzyŜowania w miejscowości Skąpe aŜ do zjazdu w m. Wilkowo (od strony m. Borów) 

ustawienie znaku ograniczającego tonaŜ dla przejeŜdŜających  samochodów cięŜarowych.  

5. Sołtys miejscowości Zawisze - Pan Stefan Kostrzewa poruszył sprawę basenu poŜarniczego 

w m. Zawisze. Brak ogrodzenia wokół w/w basenu pociąga za sobą niebezpieczeństwo 

wypadku bawiących się w okolicy dzieci. Poprosił równieŜ o naprawę drogi dojazdowej do 

bloków mieszkalnych w powyŜszej miejscowości.  

6. Sołtys miejscowości Węgrzynice - Pani Jolanta Władysiak zapytała czy została juŜ 

wyznaczona data zamknięcia wysypiska śmieci w pobliskich Błoniach. Jak powiedziała 

mieszkańcy obu miejscowości „są zasypywani odpadami z całej gminy”. Zdenerwowani 

ludzie zatrzymują osoby wywoŜące śmieci, jednakŜe otrzymują oni odpowiedź, Ŝe Gmina 

zezwoliła. Taki proceder odbywa się równieŜ porą nocną. Poprosiła Wójta o podjęcie 

odpowiednich działań w tym kierunku. 

Ad.3  

W okresie międzysesyjnym podejmowane były następujące prace:  
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1. Odbył się przetarg na opracowanie planu zagospodarowania przestrzennego m. Niesulice. 

Wyłoniono w dniu 15 kwietna b.r. wykonawcę, z którym podpisano umowę na kwotę 75 tys. 

zł. ZwycięŜył podmiot, który obsługiwał nas planistycznie wcześniej, w związku z 

powyŜszym jest dobrze przygotowany, znający specyfikę i oczekiwania przedstawicieli 

Gminy. Plan ma powstać do lutego 2005 r.   

2. Przystąpiono do wyłonienia wykonawcy na sporządzenie dokumentacji technicznej na 

kanalizację i wodociąg w miejscowości Międzylesie. W związku z brakiem podkładów 

geodezyjnych podpisano umowę z geodetą, który w najbliŜszym czasie zgłosi się do Pana 

Józefa Działo- Sołtysa m. Międzylesie. 

3. Odbyłem konsultacje z przedstawicielami Agencji Skarbu Państwa mające na celu przejęcie 

przez Gminę stacji hydroforowej w m. Kalinowo. 

4. Uczestniczyłem w kilku spotkaniach z Lubuskim Kuratorem Oświaty -Panem Maciejem 

Szykułą dotyczących funkcjonowania oświaty na terenie Gminy Skąpe. Podjęto równieŜ 

decyzje o powierzeniu stanowiska dyrektora na kolejne 5 lat szkolnych obecnym dyrektorom 

PSP Ołobok i PSP Węgrzynice.  

5. Otrzymaliśmy z Kuratorium Oświaty decyzję w sprawie wytypowania Gminy Skąpe do 

przydziału autobusu szkolnego. Będzie on przydzielony Gminie w  miesiącu lipcu, 

ewentualnie w sierpniu, na pewno pojawi się przed 1 września roku szkolnego 2004/2005. 

6. Odbyły się spotkania z Dyrektorem Publicznego Przedszkola w Ciborzu – Panią Alicj ą Wisz, 

dotyczące uniepublicznienia oddziałów zamiejscowych w Ołoboku i Radoszynie. Ustalono, iŜ 

30 kwietnia b.r. przeprowadzone będą zebrania z mieszkańcami tych wsi w przedmiotowej 

sprawie. 

7. Wyjaśniła się kwestia obowiązku przedszkolnego klasy „0”. Jak się okazało obowiązek 

przedszkolny sześciolatków nie moŜe być łączony z młodszymi dziećmi w przedszkolu. 

Ustawodawca nakłada na gminy obowiązek ustalenia sieci przedszkoli lub oddziałów 

przedszkolnych w których dzieci będą mogły realizować ten wymóg. Wstępnie 

postanowiono, iŜ w/w obowiązek dzieci z obrębu: PSP Międzylesie będą spełniały w 

Publicznym Przedszkolu w Ciborzu, PSP Ołobok, Węgrzynice i Niekarzyn w oddziałach 

przedszkolnych przy szkołach. 

8. Przeprowadzono bardzo sprawnie akcję „Sprzątanie Świata”, wywieziono z terenu Gminy 

odpady małe i wielkogabarytowe o łącznej masie 6 ton.  
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9. Sprzedano lokal mieszkalny w miejscowości Zawisze za cenę 15 tys. zł, działkę w 

miejscowości Łąkie za 21 tys. zł. oraz działkę po śmietniku w Ołoboku za kwotę 1500zł.  

10. Od posiedzenia ostatniej sesji umorzono: podatki wynikające z suszy na kwotę 725 zł, opłaty 

za wodę na sumę 245 zł, odroczono płatności podatków na okres po Ŝniwach na kwotę 

28.197,00 zł.  

Ad.4  

 Odpowiedzi na wnioski, interpelacje i zapytania radnych.  

1. Odnosząc się do prośby Radnej Pani Ewy Romanik Wójt powiedział, iŜ zamówiono 

pojemniki na śmieci w firmie „TECHSPAW” Pana Janusza śeglenia, poniewaŜ udało się 

wynegocjować niską cenę za sztukę a mianowicie 190 zł/sztuka. ZłoŜono zapotrzebowanie na 

30 pojemników.  

2. Odnosząc się do interpelacji Radnych Panów Mirosława Olczaka, Gerarda Romanowskiego 

oraz Wiesława Uszaka Wójta zaznaczył, iŜ sprawy zostaną przekazane do Zarządu Dróg 

Powiatowych w Świebodzinie.  

3. W nawiązaniu do wypowiedzi Sołtys Pani Jolanty Władysiak Wójt powiedział, Ŝe nikt nie 

wydawał zgody na zwoŜenie śmieci przez indywidualne podmioty. Na wysypisko śmieci w 

Błoniach zostały skierowane juŜ maszyny, które zaczną spychać wszystkie nagromadzone 

śmieci. W poprzednim dniu o godzinie 15-tej specjalistyczny sprzęt pojawił się na 

wysypisku. Po „długim weekendzie” majowym ciągniki, maszyny zaczną zwozić na 

wysypisko zalegające we wsiach śmieci. Zamknięcie wysypiska nastąpi za miesiąc czasu. 

4. Odpowiadając na interpelację Sołtysa Pana Stefana Kostrzewy Wójt zapewnił, iŜ zakupiona 

przez Gminę jesienią zimna masa bitumiczna zostanie przewieziona i wykorzystana na 

naprawę drogi w Zawiszy. Jeśli chodzi o ogrodzenie wokół basenu poŜarniczego, jest to mała 

„inwestycja”, związana zapewnieniem bezpieczeństwem mieszkańców. Winna być wykonana 

z otrzymanych pieniędzy „główkowych”, które zostały  przekazane sołectwom z myślą            

o utrzymaniu bezpieczeństwa i estetyki wsi.  

Ad.5. 

Sprawozdanie z wykonania budŜetu Gminy Skąpe za rok 2003 oraz sprawozdanie o umorzeniach 

i udzielonych ulgach w spłacaniu wierzytelności wg stanu na dzień 31.12.2003 r. zostały 

szczegółowo omówione na posiedzeniach Komisji Stałych, w związku z powyŜszym Pani 

Małgorzata Bartczak – Skarbnik Gminy ograniczyła się do przedstawienia ogólnej 
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charakterystyki wykonania budŜetu, a mianowicie  głównych źródeł dochodów budŜetowych i % 

ich realizacji oraz kierunków wydatkowania środków w budŜecie 2003 roku ( sprawozdanie z 

wykonania budŜetu Gminy Skąpe za rok 2003 stanowi załącznik Nr1 do Protokołu). Odnosząc 

się do sprawozdania o umorzeniach Skarbnik Gminy przypomniała, iŜ łączna kwota 

wierzytelności stanowi 27.620,00 zł, z czego umorzono 5.838,00 zł, odroczono 8.052,00 zł, 

rozłoŜono na raty dla osoby fizycznej 7.121,00 zł i osoby prawnej 6.608,00 zł. (sprawozdanie 

stanowi załącznik  Nr 2 do niniejszego Protokołu).  

Pkt.1/ 

a) Przewodniczący Rady poprosił przewodniczących Komisji Stałych  i Komisji Rewizyjnej o 

przedstawienie opinii o wykonaniu budŜetu Gminy Skąpe za 2003 rok.  

Przewodniczący poszczególnych Komisji Stałych pozytywnie zaopiniowali wykonanie     

budŜetu Gminy Skąpe za 2003 rok.  

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Ewa Romanik odczytała opinię Komisji Rewizyjnej z 

dnia 7 kwietnia b.r. w sprawie wykonania budŜetu Gminy Skąpe za 2003 rok (opinia stanowi 

załącznik Nr 3 do Protokołu). 

b) Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Ewa Romanik złoŜyła wniosek do Rady Gminy w 

sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy (Wniosek Komisji Rewizyjnej stanowi 

załącznik nr 4 do Protokołu). 

c) Przewodniczący Rady Pan Mirosław Olczak poprosił Pana Józefa Roszczyka – Z-cę 

Przewodniczącego Rady o odczytanie opinii Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej z Zielonej Górze o przedłoŜonym przez Wójta Gminy Skąpe sprawozdaniu z 

wykonania budŜetu za 2003 rok ( opinia Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej stanowi załącznik nr 5 do niniejszego Protokołu). 

d) Pan Józef Roszczyk Z-ca Przewodniczącego Rady odczytał opinię Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej z Zielonej Górze o wniosku Komisji Rewizyjnej 

dotyczącym udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy ( opinia stanowi załącznik nr 6 do 

Protokołu). 

e) Przewodniczący Rady zwrócił się do Rady o podjęcie dyskusji nad sprawozdaniem z 

wykonania budŜetu Gminy Skąpe za 2003 rok, poniewaŜ pytań nie było poprosił Wójta o 

wypowiedź.  
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Wójt Gminy Skąpe – Pan Zbigniew Woch powiedział „ Słowa pozytywnie opiniuję bez uwag 

świadczą, Ŝe budŜet ten był przez Radę Gminy przygotowywany a przez Urząd Gminy 

wydawany z poszanowaniem wszelkich zasad obowiązujących w finansach publicznych. Udział 

wydatków inwestycyjnych w wydatkach ogółem świadczy o tym, Ŝe budŜet roku 2003 na pewno 

nie był budŜetem inwestycyjnym. Stało się tak z dwóch powodów: pierwszy z nich to fakt, iŜ w 

roku 2002 nie został złoŜony Ŝaden wniosek do funduszy pomocowych,  drugi to brak 

dokumentacji technicznej na ewentualne zadania. Główne załoŜenia jakie postawiliśmy przed 

sobą dotyczyły ustabilizowania finansów  Gminy. Nie bez znaczenia pozostawał fakt, iŜ Gmina 

weszła w rok 2003 z zadłuŜeniem bieŜącym w kwocie około 750.000,00 zł oraz zadłuŜeniem w 

bankach na sumę 860.747,00 zł. Dopiero jesienią 2003 roku budŜet zaczął się stabilizować. 

DuŜym sukcesem było podjęcie odpowiednich działań zmierzających do uzdrowienia 

funkcjonowania Zakładu Gospodarki Komunalnej, który to rozpoczął ubiegły rok z zadłuŜeniem 

sięgającym kwoty 442 tys. zł a zakończył saldem dodatnim. Ograniczyliśmy dosyć restrykcyjnie 

wydatki oświaty oraz koszty funkcjonowania urzędu. BudŜet naszego urzędu jest najniŜszy w 

powiecie świebodzińskim i jest niŜszy od budŜetu roku 2002. W urzędzie pojawili się nowi 

pracownicy, ich wynagrodzenia były refundowane w całości lub części przez Powiatowy Urząd 

Pracy. Na ten cel pozyskano kwotę 30.000,00 zł. BudŜet roku 2003 był budŜetem stabilizacji 

finansów a takŜe przygotowania się do inwestycji w 2004. W 2003 r. wykonano dokumentację 

na: wewnętrzne linie zasilania w Ciborzu, budowę świetlicy wiejskiej w Podłej Górze, 

skanalizowanie miejscowości Kalinowo-Niesulice-Ołobok-Łąkie, rozbudowę bloku 

Ŝywieniowego przy Publicznym Gimnazjum w Radoszynie. Podjęto działania zmierzające do 

wykonania dokumentacji na wodociąg w Pałcku oraz związane z planem zagospodarowania 

przestrzennego miejscowości Niesulice. W roku 2003 udało się ustabilizować budŜet, zbudować 

silne fundamenty dla planowanych inwestycji na przyszła lata.  

Sołtys miejscowości Międzylesie Pan Józef Działo poprosił o udzielenie mu głosu. Podziękował 

Wójtowi w imieniu wszystkich sołtysów za cięŜką pracę i Ŝyczył wytrwałości.  

Pkt 2/ 

Przewodniczący Rady zaproponował głosowanie nad przyjęciem uchwały w sprawie rozpatrzenia 

sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy Skąpe za rok 2003 i udzielenia absolutorium dla 

Wójta Gminy. W wyniku głosowania 13 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 0 

głosów przeciw, natomiast 2 radnych wstrzymało się od głosu.  
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Ad.6.   Punkt ten dotyczył przyjęcia projektów uchwał: 

1. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie wysokości opłat 

za zajęcie pasa drogowego dróg gminnych oraz umieszczenie w pasie drogowym 

urządzeń infrastruktury technicznej. Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w/w. Wszystkie komisje wyraziły pozytywne opinie. W wyniku głosowania projekt 

uchwały został jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

2. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie określenia trybu 

postępowania o udzielenie dotacji z budŜetu gminy Skąpe podmiotom nie zaliczanym do 

sektora finansów publicznych i niedziałającym dla osiągnięcia zysku, na cele publiczne 

związane z realizacją zadań gminy, innych niŜ określone w art.4 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie, sposobu ich 

rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań publicznych. Następnie 

poddał pod głosowanie projekt uchwały w/w. Wszystkie komisje wyraziły pozytywne 

opinie. W wyniku głosowania projekt uchwały został jednogłośnie podjęty i stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu.  

3. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie przystąpienia do 

Związku Gmin Wiejskich Rzeczpospolitej Polskiej. Następnie poddał pod głosowanie 

projekt uchwały w/w. Wszystkie komisje wyraziły pozytywne opinie. W wyniku 

głosowania projekt uchwały został jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

4. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmian w 

planach dochodów i wydatków budŜetu Gminy na rok 2004. Wszystkie komisje wyraziły 

pozytywne opinie. Projekt uchwały poddano pod głosowanie, w wyniku którego projekt 

został jednogłośnie podjęty.  

5. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie przyjęcia dotacji 

ze środków finansowych pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. Komisje Rady Gminy wyraziły pozytywne opinie. 

Przystąpiono do głosowania za przyjęciem projektu uchwały. W wyniku głosowania 

projekt uchwały został jednogłośnie przyjęty i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 
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6. Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

Rady Gminy w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta i przyznania limitów kilometrów. 

W marcu b.r. zaistniało rozporządzenie Rady Ministrów zmieniające rozporządzenie w 

sprawie zasad wynagradzania i wymagań kwalifikacyjnych pracowników zatrudnionych 

w urzędach gmin, starostwach powiatowych i urzędach marszałkowskich. Wprowadza 

ono zmiany min. w wynagrodzeniu zasadniczym i dodatku funkcyjnym wójta. 

Dotychczas obowiązujące „widełki” dla wójta oscylowały pomiędzy 3200 a 4300 zł, 

obecna zmiana wprowadza  przedział 3300-4300 zł. PoniewaŜ Wójt Gminy Skąpe 

otrzymuje najniŜsze przysługujące mu wynagrodzenie naleŜało je z 3200 zł podnieść do 

3300 zł, podobnie z dodatkiem funkcyjnym z 1000zł do 1030 zł. Radny Pan Zbigniew 

Waśko postawił wniosek o podwyŜszenie wynagrodzenia zasadniczego Wójta. Następnie 

projekt uchwały poddano pod głosowanie, w wyniku którego 7 radnych opowiedziało się 

za podjęciem uchwały, 1 radny wstrzymał się od głosu, natomiast przeciw przyjęciu w/w 

uchwały głosów nie było. Wszystkie komisje wyraziły pozytywne opinie. W wyniku 

głosowania projekt uchwały został jednogłośnie podjęty i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad. 7. 

Przed przystąpieniem do tego punktu obrad sesji Przewodniczący Rady Gminy zapytał czy są 

jakiekolwiek zastrzeŜenia do protokołu XVI Sesji Rady Gminy Skąpe. PoniewaŜ zastrzeŜeń nie 

było, poddał pod głosowanie treść protokołu, który został jednogłośnie przyjęty. 

 

Ad. 8.  

Przewodniczący Rady Gminy podziękował zebranym radnym, sołtysom oraz mieszkańcom 

Gminy Skąpe za udział w XVII Sesji Rady Gminy. Zamknął obrady XVII Sesji Rady Gminy.  


